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Abstract (en)
A lifting device has a frame (1) supporting the device on the ground and a lifting platform (7) guided in a vertically adjustable manner on at least
one mast (8), a column or the like. The mast or the column (8) can be moved from a transport position to a position of use by the mast or the like (8)
being mounted on the frame (1) so as to be able to pivot about a horizontal tilting axis (9). A locking mechanism (4, 6; 12-14) is provided at least for
the vertical tilted position. <IMAGE>

Abstract (de)
Eine Hubvorrichtung besitzt ein die Vorrichtung am Boden abstützendes Gestell (1) und eine an mindestens einem Mast (8), einer Säule od.dgl.
höhenverstellbar geführte Hebebühne (7), auf. Der Mast bzw. die Säule (8) ist aus einer Transportlage in eine Gebrauchslage bringbar, indem
der Mast od.dgl. (8) am Gestell (1) um eine horizontale Kippachse (9) schwenkbar gelagert ist. Eine Verriegelungseinrichtung (4,6; 12-14) ist
mindestens für die vertikale Kipplage vorgesehen. <IMAGE>
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